
3471
Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de minister van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap over de
oprichting van niet-erkende
Arabische universiteiten in
Nederland. (Ingezonden 30 juli 2009)

1
Kent u het bericht «Iraakse
«universiteiten» schieten uit de
grond»?1

2
Is het waar dat iedereen zich na
inschrijving bij de Kamer van
Koophandel universiteit mag
noemen, zonder daarvoor erkend te
hoeven zijn door de Nederlandse
overheid? Mag iedereen zich ook Vrije
universiteit noemen? Zo ja, acht u dit
wenselijk?

3
Hoeveel Arabische «universiteiten»
zijn er inmiddels in Nederland
opgericht? Wat vindt u van de komst
van dergelijke universiteiten?

4
Hoeveel Arabische universiteiten zijn
aangesloten bij het Platform Erkende
Particuliere Onderwijsinstellingen
(PAEPON)? Hoeveel Arabische
universiteiten zijn erkend door de
Unie van Arabische universiteiten?
Welke formele status ontlenen
instellingen aan beide «keurmerken»?

5
Is het waar dat het Irakese Ministerie
van Hoger Onderwijs gewaarschuwd

heeft voor één van de Arabische
Universiteiten in Nederland? Zo ja,
aan welk adres zijn deze
waarschuwingen geuit? Heeft de
Nederlandse regering hierover ook
contact gehad met het Irakese
ministerie? Zo ja, in welke zin? Zo
nee, waarom niet?

6
Hoe waarborgt u desondanks dat de
Arabische instellingen studenten
geen misleidende informatie
verstrekken?

7
Heeft u zicht op andere
financieringsbronnen van de
Arabische «universiteiten» buiten het
collegegeld dat zij van hun studenten
vragen? Zo ja, welke zijn dit? Zo nee,
zou u dit willen onderzoeken?

9
Is het waar dat een econoom die de
administratie verzorgt van de Alhuraa
Universiteit een Nederlandse
uitkering ontvangt? Zijn er nog meer
«vrijwilligers» bij dergelijke
universiteiten met een uitkering? Hoe
wordt hier toezicht op gehouden?

10
Is het waar dat een aantal van deze
«universiteiten» de opleiding
kernfysica verzorgt? Gebeurt dit ook
via internet? Zo ja, hoe valt dit te
rijmen met het verbod voor Iraanse
studenten om in Nederland bepaalde
specifieke gebieden van de kernfysica
te studeren? Brengt de oprichting van
dergelijke universiteiten de

bescherming van Nederlandse
staatsgevaarlijke kennis en informatie
in gevaar? Zo ja, wat gaat u hier aan
doen? Zo nee, waarom niet?

1 Wereldomroep, 27 juli 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Plasterk
(Onderwijs, Cultuur en Wetenschap)
(ontvangen 17 augustus 2009)

Op 30 juli jl. hebben de leden De
Krom (VVD) en Van Dijk (SP) mij
schriftelijke vragen gesteld over de
oprichting van niet-erkende
Arabische universiteiten,
respectievelijk over nepuniversiteiten
(uw kenmerk 2009Z14440 en
2009Z14444).
Helaas is het niet mogelijk de vragen
binnen de gestelde termijn te
beantwoorden vanwege de
benodigde interdepartementale
afstemming. Ik doe mijn uiterste best
de antwoorden in de eerste week van
september te kunnen toezenden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR37188
2009Z14440
0809tkkvr3471
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2008–2009, Aanhangsel 7313


